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OVERORDNEDE RESULTATER

Base: 996 besvarelser ud af 1.274 mulige. Svarprocent: 78%

UMV indeks: 74 [LG - 72]

Højeste indeks: MOBNING [94]

Laveste indeks: ÆSTETISK UNDERVISNINGMILJØ [59]
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DE 5 OMRÅDER, HVOR VI KLARER OS BEDST: Index

Er du blevet mobbet på skolen inden for de sidste par måneder? 94

Jeg føler mig som regel tryg på skolen 85

Faglokaler, laboratorier og værksteder (indretning, sikkerhed m.m.) 84

Jeg har mulighed for at snakke, både fagligt og socialt, med dem omkring mig i 
klassen

84

Lys (dagslys, kunstig belysning, afskærmning m.m.) 82

DE 5 OMRÅDER VI KAN GØRE BEDRE:

Der er mange hyggekroge på skolen 46

Områder til gruppearbejde (er der gode steder, er der tilstrækkeligt) 47

Fællesarealerne er spændende at opholde sig i 47

Skolen er flot udsmykket 48

Temperatur (muligheden for at regulere temperaturen, oplevelsen af kulde og træk 
m.m.)

54
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SÅDAN LÆSES TABELLERNE:

Data til denne rapport er indsamlet ved brug af ASPEKT R&D’s UMV spørgeramme, som består af 36 
spørgsmål, som dækker de tre temaer angivet i Lov om Undervisningsmiljø: psykisk- (20 spørgsmål), fysisk- 
(10 spørgsmål) og æstetisk (6 spørgsmål) undervisningsmiljø.

Antallet af besvarelser og den aktuelle svarprocent er vist øverst på side to. Antallet af faktiske besvarelser 
kan svinge noget fra spørgsmål til spørgsmål og kan skyldes, at nogle elever vælger at springe et spørgsmål 
over eller, at der er tale om spørgsmål, der ikke skal besvares af alle. 

Beregning af indekstallet
Helt
enig

Delvist
enig

Hverken 
enig 
eller 
uenig

Delvist
uenig

Helt
uenig

Ved
ikke

Index

Jeg har indflydelse på undervisningen 101
31%

205
62%

8
2%

9
3%

1
0%

5
2% 81

Indekstallet er det store tal yderst til højre ud for hvert spørgsmål. Tallet kan være mellem 0 og 100. Tallet 
illustrerer, hvor langt svargruppen (fx en klasse eller en afdeling) er fra den mest ideelle besvarelse, hvor 
alle elever er 100% positive. Til gengæld betyder indeks 0, at alle elever har valgt den mest negative 
svarmulighed.

Ved en semantisk skala, der bygger på ord, får den mest positive svarmulighed tillagt værdien 100, den 
næstmest positive får værdien 75, et eventuelt neutralt svar giver vi værdien 50, næstmest negative svar 
får værdien 25 og det negative svar får værdien 0. Svarmuligheden ”Ved ikke” er udeladt fra 
indeksberegningerne.

Helt 
enig

100 x antal svar

Delvist 
enig

75 x antal svar

Hverken enig eller 
uenig

50 x antal svar

Delvist
uenig

25 x antal svar

Helt
uenig

0 x antal svar

Ved
ikke

Medregnes ikke

Vi deler med 
basen minus antal 

”ved ikke” svar

101 x 100 + (205 x 75) + (8 x 50) + (9 x 25) (1 x 0) -5
=26.100/(329 - 5)

= 80,55  81

Særligt om spørgsmål om mobning: kun svarkategorien ”Aldrig” får tillagt værdien 100, alle andre 
svarkategorier får værdien 0. 

Når der er beregnet indekstal for en gruppe af spørgsmål eller et tema, har vi anvendt samme princip som 
ved hvert enkelt spørgsmål. Herefter har vi fundet gennemsnittet af de beregnede indekstal. 

Alle resultater i tabellerne sammenlignes med gennemsnittet af andre institutioner, som har gennemført 
UMV måling hos ASPEKT R&D i skoleåret 2022/2023, forkortet ”LG”.
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LÆRINGSMILJØ

Helt 
enig

Delvist 
enig

Hverken 
enig eller 

uenig

Delvist 
uenig

Helt 
uenig

Ved 
ikke

Index

Jeg er glad for at gå i skole 284
29%

454
46%

146
15%

76
8%

19
2%

3
0% 73

Samlet set lærer jeg nok på min 
uddannelse

207
21%

491
50%

204
21%

61
6%

13
1%

7
1% 71

Skolen stiller krav, så jeg hele tiden må 
anstrenge mig

198
20%

430
44%

261
27%

60
6%

21
2%

12
1% 69

Lærerne giver løbende tilbagemeldinger 
på mine præstationer og min 
arbejdsindsats

110
11%

377
38%

305
31%

137
14%

41
4%

12
1% 60

Jeg passer min skole 301
31%

477
49%

136
14%

51
5%

15
2%

3
0% 75

Jeg kan finde de informationer, jeg har 
brug for til min skolegang

227
23%

509
52%

173
18%

38
4%

8
1%

26
3% 74
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KLASSERELATIONER

Helt 
enig

Delvist 
enig

Hverken 
enig eller 

uenig

Delvist 
uenig

Helt 
uenig

Ved 
ikke

Index

Jeg er glad for min klasse 476
49%

361
37%

84
9%

36
4%

12
1%

7
1% 82

Der er tilstrækkeligt arbejdsro i klassen 207
21%

437
45%

206
21%

95
10%

23
2%

6
1% 68

I min klasse er der plads til at fejle 369
38%

415
43%

134
14%

36
4%

11
1%

11
1% 78

Jeg har mulighed for at snakke, både 
fagligt og socialt, med dem omkring mig i 
klassen

483
49%

378
39%

79
8%

26
3%

3
0%

7
1% 84

Lærerne interesserer sig for klassens 
samvær

266
27%

393
40%

218
22%

63
6%

21
2%

14
1% 71
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TRIVSEL

Helt 
enig

Delvist 
enig

Hverken 
enig eller 

uenig

Delvist 
uenig

Helt 
uenig

Ved 
ikke

Index

Jeg føler mig som regel tryg på skolen 494
51%

380
39%

69
7%

16
2%

7
1%

4
0% 85

Skolen gjorde meget for at vi skulle føle 
os godt tilpas, da vi startede på 
uddannelsen/skoleåret

280
29%

392
40%

180
19%

62
6%

17
2%

39
4% 73

Skolen interesserer sig for om jeg 
fuldfører min uddannelse

327
34%

392
40%

175
18%

31
3%

9
1%

36
4% 77

Jeg kan få støtte og vejledning på skolen, 
hvis jeg har brug for det

384
40%

397
41%

117
12%

26
3%

9
1%

37
4% 80

Skolen er konsekvent over for useriøse 
elever

117
12%

283
29%

275
28%

115
12%

44
5%

135
14% 59
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MOBNING

Har skolen en anti-mobbestrategi?
LG Skole

Base 15041 974

Ja 3144
21%

517
53%

Nej 1593
11%

43
4%

Ved ikke 10304
69%

414
43%

Nej,
aldrig

Ja, 1 eller 2 
gange

Ja, 2 eller 3 
gange om 
måneden

Ja, ca. 1 
gang om 

ugen

Ja, flere 
gange om 

ugen

Ved
ikke

Index

Er du blevet mobbet på skolen inden for 
de sidste par måneder?

893
92%

34
3%

7
1%

2
0%

9
1%

29
3% 94

Du har svaret, at du er blevet mobbet på skolen. Hvem mobbede dig?
LG Skole

Base 1252 66

Elever fra min klasse/ mit hold 557
44%

29
44%

Andre elever på skolen 305
24%

15
23%

Lærer/underviser 139
11%

8
12%

Ledelsen eller anden personale på skolen 56
4%

6
9%

Personer udenfor skolen 55
4%

0
0%

Mobning digitalt 80
6%

4
6%

Ved ikke 60
5%

4
6%

Du har svaret, at du er blevet mobbet på skolen. Hvor alvorligt synes du, det, der skete, var?
LG Skole

Base 892 52

Ikke alvorligt 163
18%

16
31%

Ikke særligt alvorligt 395
44%

20
38%

Ret alvorligt 185
21%

6
12%

Meget alvorligt 73
8%

5
10%

Ved ikke 76
9%

5
10%
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FYSISK UNDERVISNINGMILJØ

Helt
enig

Delvist
enig

Hverken 
enig eller 

uenig

Delvist
uenig

Helt
uenig

Ved
ikke

Index

Vi har gode fysiske rammer og faciliteter 
på skolen

106
11%

358
37%

213
22%

170
17%

86
9%

40
4% 56

I 
orden

Mindre 
problemer

Burde 
ændres

Ved ikke/
Ikke relevant

Index

Pladsforhold 524
54%

321
33%

114
12%

11
1% 71

Stole og borde 549
57%

314
32%

98
10%

8
1% 73

Lys 684
71%

205
21%

67
7%

12
1% 82

Støj 477
49%

394
41%

83
9%

15
2% 71

Temperatur 327
34%

377
39%

253
26%

13
1% 54

Luftens kvalitet 383
40%

371
38%

193
20%

20
2% 60

Rengøring/oprydning 435
45%

404
42%

117
12%

13
1% 67

Faglokaler, laboratorier og værksteder 657
68%

215
22%

38
4%

57
6% 84

Områder til gruppearbejde 257
27%

396
41%

306
32%

8
1% 47
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ÆSTETISK UNDERVISNINGMILJØ

Helt 
enig

Delvist 
enig

Hverken 
enig eller 

uenig

Delvist 
uenig

Helt 
uenig

Ved 
ikke

Index

Skolen er et rart sted at være 357
37%

453
47%

113
12%

31
3%

9
1%

7
1% 79

Skolen er flot udsmykket 67
7%

227
23%

353
36%

188
19%

119
12%

16
2% 48

Fællesarealerne er spændende at 
opholde sig i

62
6%

226
23%

315
32%

232
24%

126
13%

9
1% 47

Der er mange hyggekroge på skolen 78
8%

231
24%

249
26%

256
26%

148
15%

8
1% 46

Skolen er generelt godt vedligeholdt 207
21%

470
49%

205
21%

54
6%

21
2%

12
1% 71

Skolens fysiske rammer giver plads til 
forskellige undervisningsformer

180
19%

361
37%

234
24%

116
12%

45
5%

32
3% 64
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BAGGRUNDSSPØRGSMÅL

Klasse

Total

Base 996 / 1274

Stx (3009) 996 / 1274

1. årgang 341 / 448

1.a 9 / 15

1.c 24 / 29

1.d 25 / 27

1.e 13 / 17

1.h 23 / 29

1.j 6 / 29

1.k 18 / 26

1.l 24 / 29

1.m 20 / 27

1.p 23 / 25

1.q 24 / 28

1.r 22 / 27

1.t 23 / 30

1.w 21 / 29

1.x 26 / 29

1.y 22 / 25

1.z 18 / 27

2. årgang 332 / 419

2.a 18 / 22

2.c 18 / 23

2.e 8 / 8

2.h 23 / 29

2.j 19 / 29

2.k 26 / 31

2.l 27 / 29

2.m 25 / 31
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2.p 26 / 29

2.q 25 / 30

2.r 24 / 29

2.t 24 / 31

2.w 27 / 30

2.x 25 / 30

2.y 7 / 26

2.z 10 / 12

3. årgang 323 / 407

3.a 21 / 26

3.c 20 / 28

3.e 6 / 10

3.h 21 / 28

3.j 21 / 30

3.k 20 / 28

3.l 19 / 23

3.m 20 / 27

3.p 22 / 27

3.q 27 / 30

3.r 21 / 28

3.t 24 / 27

3.u 11 / 12

3.v 12 / 14

3.w 24 / 29

3.x 18 / 23

3.z 16 / 17
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BILAG til kortlægning af undervisningsmiljøvurdering (UMV)

Giv gode råd til, hvordan skolen kan blive bedre. Du kan selv vælge, hvad du vil 
skrive om
Et fællesområde hvor langt flere kan sidde end kantinen. Det ville gøre meget for sammenhold på tværs af 
klasser og årgange. Det mangler vi!
---
flere steder folk kan sidde og lave fks gruppearbejde
---
bedre fællesarealer
---
Mere plads i kantinen og flere stole i lokalerne på rød gang
---
Intet
---
Bedre skolekantine (plads mæssigt)
---
Renere toiletter, bedre fælles arealer, en større kantine
---
have fikset el i lokale 2 13 og ellers bare fikse AT ALT VIRKER
---
Bedre isolering, da det er ret koldt
Flere hyggekroge alle steder på skolen, da der er mange elever
Måske lidt renere
---
Et idrætsareal kunne være mere nice. For man skal hele vejen over på Århusgade hver gang man har idræt, 
hvilket er lidt træls.
---
Jeg synes at det er vigtigt med bedre fordybelseslokaler. Evt. et stillerum, hvor man ikke snakker og hvor 
elever der har mellemmodul eller gerne vil skrive afleveringer, kan sidde og arbejde i ro. Der er ikke plads til 
flere elever i klasserne eller på skolen.
---
Mere indblandelse fra lærerne i fællesaktiviteter i klasse. Og at komme mere ud af huset i undervisningen.
---
Flere steder man kan lave gruppearbejde, når man ikker sidder i klassen (der er tit optaget)
---
Renovation
---
Jeg synes at skolens indeklima er lidt dårligt. Efter frokost lugter der på hele skolen og man har ikke lyst til 
at sidde i lokalet. 

Radiatorerne er også utilregnelige, og det er ikke altid at man kan holde varmen i lokalet.
---
idk
---
Der måtte gerne være en idrætshal på skolen, så man undgik at skulle cykle langt væk og spilde sin pause.
Der måtte også gerne være flere pladser i kantinen så alle kunne spise sammen, og det ikke var så presset.
Flere udearealer så man kunne være sammen og få luft
---
Jeg er ikke sikker
---
Ja
---
:)
---
Jeg syntes kantinen skal blive bedre. Der er intet plads, og alle 1gerne tager pladsen og de larmer. Man kan 
ikke sidde sammen med sin klasse oppe i kantinen og spise, og det gør meget for det sociale. 
"Skolegården", kunne også godt blive lidt bedre, der er cykler og rådne bænke. Kunne være fedt med nogle 
bedre møbler og lidt natur. Kantinen skal helt klart være first priority, for den er altså ass ift vi er en af de 
største gymnasier i dk.
---
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Måske nogle flere fælles arealer på skolen.
---
skolen kan blive bedre hvis alt ikke skal handle om fravær. man bliver mere stresset i løbet af sin dag hvis 
man fx. er kommet 3-4 min forment og får 50% fravær. det gør at eleven ikke er motiveret til at deltage og 
hele tiden kan føle at han/hun har lyst til at droppe ud. skriftligeadvarsler for fravær burde heller ikke være 
en ting da det er en kæmpe frustration helt fint hvis det er fordi man virkelig virkelig ikke er i skole, men 
mange gymnasier har en tendens til at overdrive.
---
Flere hyggelige områder. Der er ikke så mange så de bliver altid taget hurtig. 

Måske noget andet lys efter en lang dag kan man godt få lidt ondt i øjne. 

Men det er et maget dejligt sted at være:)
---
generelt synes jeg der er pladsmangel. savner fællesområder hvor man kan sidde og både koncentrere sig 
men også hyggekroge hvor man kan sidde i pauserne... oprydning halter lidt
---
Flere opholdsteder til arbejde især ved mellemmoduler er dette relevant. For kolde lokaler på skolen og 
gardinerne er ofte nede. Mulighed for mere fleksibel undervisning i form af online undervisning eller andet.
---
Bedre indeklima, bedre fokus på elevers trivsel.
---
Lyset giver hovedpine
Gør det mere hyggeligt :)
Måske flere steder at arbejde uden for lokalet
Den der røde farve på rød gang giver hovedpine så måske fjern den :D
---
Vi mangler mere plads hvor vi kan opholde os mellem moduler og i pauser
---
flere hyggelige steder at lave gruppearbejde
---
skrue op for varmen. Bedre lektie hjælp. Bedre hjælp til afleveringer. Kigge mindre seriøst på fravær når 
man reele årsager til at ikke dukke op. Flere gymnasie fester. At lærerne ikke har ret til at aflyse moduler i 
sidste minut (det er svært for dem som bor meget langt væk fra skolen)
---
skolen kan blive bedre til at guide elever ift. store skriftlige afleveringer og meget god tid, der understøtter 
et nedsat stress-niveau og åbner op for samtaler om stress og angst over for store skriftlige afleveringer og 
eksaminer.
---
Gøre vandposterne rene så det ikke tager en evighed at fylde dem.
---
magter ikke dsv
---
Jeg ved det ikke rigtigt, måske nogle flere faciliteter fx en gymnastik sal.
---
Invester i udeområder, så man kan lave skolearbejde andre steder end i klasselokalet. 
Sørge for en bedre ordning til spisepausen, så man ikke skal lede efter et sted at spise.
---
We need to increase cozy space.
More increase food menu.
change chairs
---
En idrætshal, og flere fællesarealer, hvor man kan sidde også i mindre grupper

En større kantine
---
fjerne snus der ligge overalt
---
Det er super nederen at når det er varmt bliver skolen for varm at opholde sig på, men når det tilgengæld 
er koldt bliver det også alt for koldt. Derudover er der ekstremt dårlig udluftning, der kommer ingen luft 
til/fra lokalerne medmindre du åbner et vindue og det er simpelthen for dårligt.
---
Vi er rigtigt mange elever på meget lidt plads. Kantinen er enormt lille og der er næsten ikke plads til folk i 
fællesarealerne.
---
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Få en idrætssal!
---
Sofaer, og flere sidde pladser, muligheder for gruppearbejde på gangene. Opgradering af fællesarealer på 
gangene
---
Der mangler i bund og grund bare plads. Jeg ved ikke om det her overhovedet er muligt, men jeg mener 
altså kun der er plads til 10 klasser pr. årgang ikke 15. Skolen har for lidt plads, for få fællesarealer. Der er 
heller intet kunst eller udsmykning overhovedet.
---
flere hyggekroge og sofaer
---
jeg synes den er meget fin men undervisningen kan godt være trættende en gang imellem
---
der er for koldt
---
Flere steder at sidde og lave gruppearbejde
---
vi har brug for idrætsfaciliteter på skolen.
---
Gøre mere for klassefællesskabet, og holde fast ved faste pladser så ingen føler sig alene og utrygge. Og 
sørg for at ryste eleverne sammen ved at blande dem i opgaver osv
---
Bruge lidt flere kræfter på at det sociale fungerer for alle, nogle har det ikke specielt godt i deres klasser. 
Måske prøve at lave nogle aktiviteter eller noget der forbinder folk mere sammen på kryds og tværs af 
klasser.
---
Bedre stole i naturfagslokalerne, bedre indeklima, idræt på skolen
---
flere pladser til at kunne arbejde ude for klasselokalet, nogle lokaler må gerne være lidt større
---
Flere hyggeligt steder at opholde sig, som ikke er klasseværelser, både til gruppearbejde og pauser.
Kantinen fungerer ikke optimalt, al for lang kø, og ikke nok plads til skolens elever
---
En fyr der hedder cornelius kan ikke se tavlerne medmindre han sidder på første række
---
Mere fokus på fællesskab i klasserne, og på tværs. Samt juleklip i skoletiden for alle klasser.
---
Klamme sofaer og klamme opholdarealer
---
Mere varme om vinteren.
---
jeg syntes at der er lidt plads, til steder man kan sidde og spise for eksempel. og Måske flere pauser i løbet 
af dagen. jeg vil gerne have flere karakterer på de opgaver vi aflevere, af lærene. Man ved ligesom ikke 
hvor man står i forhold til sine faglige kompetencer.
---
Genindfør papir håndklæder på toiletterne, og går dørende nemmere at forstå.
---
Personligt synes jeg, at der mangler arbejdsområder til gruppe arbejde på skolen eller hvis man har hul-
modul og vil lave en aflevering osv mens man sidder på skolen. Er godt klar over at vi har greenroom, 
skyroom osv. men de steder er ikke optimale arbejdslokaler.
---
Vi skal have de gode stole i alle lokaler, ikke noget med de der mærkelige filt stole i 00-21 og generelt har 
naturvidenskabslokalerne har elendige stole (de røde). Desuden er det virkelig mangel på små steder at 
lave gruppearbejde, som ikke er virkelig lugtende, ulækre og larmende (Som fx. skyroom som ingen bruger 
til fx gruppearbejde), det er nok ikke noget der kan gøres så meget ved, men det kunne være fedt ved flere 
kroge på gangene. Desuden skal kantinen være meget større, når der går så mange elever på skolen. Den 
kunne ligge i studiecenter og biblioteket i stedet for, for så at skrotte studiecenter og have bibliotek der 
hvor cafeen/kantinen er. Desuden er det latterligt at have en skole hvor der ikke er lokaler nok til alle 
klasser, så man nogle gange ender i de mærkeligste steder, som biblioteket eller en klasse på 27 elever 
ender i nogle af rødgang små lokaler.
---
Om vinteren må der gerne komme noget mere varme på, da der bliver ret koldt. Så kunne det også være 
fedt hvis vi fik en idrætshal eller lignende, så man ikke behøver at cykle til østerbrohallen eller nørrebro 
hallen. Bedre cykel pakerring ved elev indgangen.
---
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måske flere fællesarealer
---
En hal til idræt er meget tiltrængt, det ville gøre så vi alle fik meget mere ud af undervisningen. Derudover 
er skolen slidt og kunne godt bruge en kærlig hånd, så man har lyst til at have undervisning her
---
Flere fællesarbejdsområder og udeområder.
---
Flere sofaer osv/hyggekroge (andet end borde og stole)
---
i kemi- og fysiklokalerne må der godt komme bedre stole
---
Flere fælles lokaler, samt hyggekroge
Kantinen er ikke særlig hyggelig at være i, grundet pladsmangel
Gør mere ud af introtiden, så man også kan lære hinanden at kende på tværs af klasserne
---
Der mangler en kantine hvor alle kan sidde, dette vil løse problemet med lugt fra mad i klasselokalerne, og 
give gode muligheder for at se ens lidt mere perifere venner, altså de mennesker på skolen man ikke omgås 
med så tit. Da man sagstens kan gå på skolen en hel uge uden at se ens parallelklasser
---
ved det ikke
---
Eventuelt investere i at man ikke skulle hele vejen til Nørrebrohallen hver eneste gang man har idræt.

Flere steder på skolen hvor der er mulighed for at arbejde i ro og fred.
---
Ikke noget specielt udover blive bedre til at give konsekvenser. Også synes jeg lærene skal blive bedre til, at 
få mindre støj i klasserne
---
Mby at skolen bliver udbygget den er lidt for lille ift mængden af elver. Man kan f.eks kig på Ghg hvor det 
fungerer meget bedre.
---
Realistiske i hvor mange elever der kan være i et klasselokale, så man ik ender med at mangle borde og 
stole

sørge for, at vi elever har et samlingsted hvor der kan spises frokost og laves gruppe arbejde + opfrisk de 
nuværende dårlige arbejdsrum/ opholdsrum
---
få skabt flere hygge kroge. man kan ikke sidde nogle steder når man ikke har time.
---
aircondition
---
En gymnastiksal.
---
Jeg synes at det er vigtigt sætte fokus på forskelighed og hvordan at man skal kunne trives i det. Det er 
vigtigt at der er plads til alle, så der kan skabes et fedt miljø.
---
Det kunne være fedt at indføre Idrætsfaciliter på skolen
---
Jeg synes godt, at der kunne være flere fællesarealer til gruppearbejde eller lignende. Der er tit optaget af 
andre klasser.
---
Noget mere opmuntrende pynt
Flere hyggelige fællesarealer hvor man kan opholde sig i pauserne 
Kunne være fedt med større kantine, men det nok ikke en mulighed 
Nye stole, de er ikke særlig gode at sidde på i så lang tid 
Ofte koldt i klasselokalerne
---
Altså, det er jo en skole, så det er ikke ligefrem et krav at den skal være flot udsmykket. Den opnår at være 
god, da der er rent og rart at være, men der er stadig lidt kedeligt i de fleste lokaler. Ville dog ønske, at der 
var flere lokaler at kunne opholde sig i til opgaver osv.
---
Der er meget koldt på skolen, ku være rart med en lidt højere temp
---
Få en idrætshal
---
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Det kunne evt. være rart, at problemet med ingen strøm i stikkontakterne i den ene side bliver løst. Det 
skaber nogle gange problemer i forhold til plads i klasselokalerne, når alle vil kun sidde på den ene side 
(den side hvor strømmen virker).
---
Der mangler steder at sidde, i frokostpausen eller når man laver gruppearbejde på gangen.
---
idræts hal på skolen 
bedre kantine
---
Flere fællesområder
---
Måske lidt bedre stole, men har ikke rigtig noget
---
- Idrætsfaciliteter 

- Større kantine 

- Højere temperatur om vinteren
---
gør skolen mere hyggelig, det ligner et hospital.
---
lav idræts sal og kantinen større og billgere
---
Vi har ikke en idrætssal på skolen, og det kan være irriterende at man skal bruge tid på at tage frem og 
tilbage fra Nørrebrohallen og også miste en del af sit frikvarter.
Vores kantine er også meget lille i forhold til at vi er en så stor skole, og der kan hurtigt blive meget trængt i 
køen. Nogle gange når man næsten ikke at spise sin mad færdig før næste time starter, da man har brugt 
frikvarteret på at stå i kø.
---
Nogle hyggeligere fællesrum. Få styr på temperaturen, der er altid enten for koldt eller for varmt.
---
Invester i idrætssal.
---
en idræts sal, da det er besværligt at bevæge sig frem og tilbage, da man risikere at komme forsent til time.
---
bedre mere åbne fællesarealer. skolen føles meget lukket af så man møder sjældent andre elever end ens 
klassekammerater.
---
Mindre lektier, flere pauser, ikke så mange opgaver.
---
ik noget
---
Der må gerne være flere steder, man kan sidde og arbejde udenfor klasselokalerne.
---
Bedre studievejledere
---
Nye stole. Specielt dem som er i 00-18. idéelt ligesom de stole vi hari delta (f.eks. D1-01).
---
Flere idrætsfaciliteter og mere oprydning
---
Den kunne godt blive flottere.
---
Der mangler et sted at afholde idrætsmoduler, så eleverne ikke behøver at skulle transportere sig til enten 
nørrebrohallen eller østerbrohuset.
---
egen idrætshal og bedre vandposter
---
stolene på grøn gang skal skiftes
---
Et bordfodboldsbor mere i Skyroom, toaster i Skyroom, flere mad muligheder i kantinen, mindre 
tavleundervisning, mere gruppearbejde.
---
udluftning af lokaler kan gøre en stor forskel. Jeg føler tit der kan være indelukket når man kommer ind i et 
lokale, men specielt her om vinteren kan man ikke holde et vindue åbent. Bedre ventilation ville hjælpe. 
Flere arbejdsområder på gangene. Måske båse man kan sidde i, eller borde bænkesæt der kunne folde op 
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ad væggen så de ikke fylder når de ikke bruges. Som en klasse af 32 elever, er det flere lokaler der ikke er 
nok siddepladser i. her ville det være fedt at kunne komme ud på gangen og arbejde for at få mere plads, 
eller bare at have flere borde i de mindre lokaler.
---
Gør kantinen bedre
---
idk
---
Bedre gruppearbejdsarealer.
---
Jeg synes godt skolen kunne tænke over hvordan der kan laves nogle flere opholdsrum (steder man enten 
kan sætte sig hen i pauserne, når man skal lave gruppearbejde osv.)
---
Mere plads til gruppearbejde i lokaler, bedre udluftning
---
En kantine, hvor 100 elever kan sidde, og vi er 1200 elever er ikke godt... Vi burde lave studiecenteret til en 
kantine f.eks. Der ville være meget mere plads. Eller biblioteket. Biblioteket burde være der hvor kantinen 
er, og så skulle kantinen være der hvor bibloteket er.
---
lærerne er ret umotiveret og virker lidt ligeglad og nogen gange kan være flabede.
 
Der er ingen koordination omkring afleveringer nogle uger har man 2 elevtimer og andre har men 15 og 
igen af dem gider at skifte deres

Andre lære er altså bare ikke god til at undervise, jeg forstår ikke hvad det er de prøver at fortælle os fordi 
det er dårligt forklaring og må se videoer på youtube bare for at få en ordenlige forklaring på tingene
---
der burde i nogle lokaler optælles siddepladser igen, for i nogle af lokalerne er der ikke plads til vores klasse
vores kantine er pænt dårlig, sandwich bliver mindre og mindre og dårligere og dårligere...til samme pris, 
synes sgu det lidt unfair for os der er på SU
---
Der er få lokaler indrettet til fagene, men generelt er skolens udseende meget uinspirerende og kedelig. 
Der er ikke så mange hyggekroge og steder hvor man føler sig tilpas og afslappet, hvilket man har brug for i 
løbet af en lang skoledag. Dette ville også gavne socialiseringen på tværs af klasser og årgange.
Lokalerne er også tomme uden planter og udsmykning som ville give mere motivation og glæde, der hvor 
man ofte kan føle sig stresset.
---
Flere fællesarealer ville give områder til gruppearbejde og til elever i pauserne
---
Bedre stole i naturvidenskabslokaler. De er ubehagelige, ved at gå i stykker og svære at sætte op. 
Flere steder ligesom Sky room og Green room. 
Flere siddepladser i kantinen.
---
lyt til eleverne når der bliver klaget over lærerne
---
gør den flottere og ikke for mange afleveringer
---
Der mangler plads ift antal elever. fx sted at spise frokost, hvis man har været i faglokale.
---
Når Ferran torres 7 inden for de næste 2 år får sin
---
Lærener kan blive bedre til at formulere sig på Lectio om lektier og aflevering.
---
Flere fællesarealer, flere steder hvor man kan sidde og lave gruppe arbejde samt spise frokost. 
Mellemmodulerne skal kun vare 10 minutter og man kan bruge de ekstra 5 minutter til en længere spise 
pause - da man det er svært at få noget ud af den halve time når man skal stå i kø i lang tid.
---
billigere karantine mad
---
en gymnastiksal kunne vær nice og så lidt flere sider til gruppearbejde.
---
Vi skal have et idrætslokale
---
vi kunne godt bruge en idrætshal. vi har meget få faciliteter til at blive undervist i idræt på skolen
---
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Jeg mener godt at skolen kunne blive bedre på idræts området, da det tager meget tid, og overskud at 
skulle cykle frem og tilbage til idræt.
---
Nye stole i naturfagslokalerne. Hader naturfag pga stolene
---
Skolen kunne blive bedre, hvis der var flere fællesarealer. Der mangler steder man kan sidde og lave 
gruppearbejde.
---
Gøre mere ud af fællesarealerne, så det er nemmere med gruppearbejde udenfor klasselokalet.
---
flere sofaer og bedre udeareal
---
Hvis træstolene fjernes, man sidder meget dårligt i dem.
At der luftes mere ud i greenroom.
---
Ved ikke
---
få en gymnastiksal
---
Slap af med fravær, det kan ikke være rigtigt at jeg skal have first warning fordi min farfar er død.
---
Generelt er der rigtig koldt på skolen når det er koldt udenfor, og rigtig varmt på skolen når det er varmt 
udenfor. Så bedre regulering af temperaturen ku være rart, så man kan holde ud at være der. Derudover 
gør rengøringsholdet et rigtig godt job, der er bare generelt mangel på respekt fra eleverne for skolen; der 
ligger snus, mad osv. overalt - folk rydder alså ikke op efter sig, hvilket kan være rigtig ubehageligt at 
opholde sig i.
---
Bedre spisearealer
---
Flere faciliteter
---
Mindre afleveringer og flere steder til eleverne.
---
Kunne være fantastisk, hvis det blev mulig for at have idræt tættere på skolen. Kunne være rart med mere 
struktur om fællesarealerne, så det blev til en del af hverdagen, at se de andre elever på skolen, når nu 
skolen er stor.
Generelt endnu mere fokus på udvalgene og rystesammenting på tværs af klasser og årgange.
Stolene i labratorielokalerne er ikke behagelige i længden
---
Idrætsfaciliteter
Bedre kantine
Svømmehal
---
Alt det jeg skrev blev slettet, så nu skriver jeg det bare i en kort opsummering: 
Akustikken i Delta er forfærdelig - det gør området til et meget dårligt arbejdsmiljø

De såkaldte hyggeområder på skolen er langt fra hyggelige da borde og stole står hulter til bulter

Klasselokalerne lugter ofte klamt og indelukket (det ved jeg godt at man nok ikke kan ændre så meget på)

Vandpostene virker aldrig

Stikkontakterne burde allesammen være placeret i bordhøjde ligesom på grøn gang

Kantinekøen er super dårlig - folk maser, skubber og springer hinanden over i køen på grund af den 
manglende plads - der burde skabes et nyt køsystem

Der er hele rum som ikke benyttes - eksempelvis det lille rum, som man går ud i fra kantinen, nede i enden 
ved toiletterne. Det er jo ikke nogen hemmelighed at kantinen ikke kan rumme alle skolens elever og derfor 
ville det da være oplagt at sætte nogle borde eller måske en sofa derud.
---
Jeg syntes virkelig der mangler steder man kan mødes med sine venner, arbejde på opgaver mm. De få 
steder vi har er super dårligt udnyttet af plads, og lugter og er meget beskidte altid! kantinen er også for 
lille. Udendørs burde der være et sted man kunne sidde, der var lækkert og hyggeligt.
---
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fokuser mere på de elever der har det svært og hjælp dem godt på vej, så de også har lyst til at prøve i 
skolen, så de elever der har det svært faktisk har lyst til at blive bedre. 

i stedet for at straffe folk der har meget fravær i et fag så spørg dem indtil hvorfor de ikke kan lide dette 
fag, det vil hjælpe en elev meget at udtrykke sine tanker om faget.
---
Bedre kommunikation mellem lærer og elever. Mere fokus på elever som er stressede.
---
En idræts hald på skolen
---
ventilation når det er sommer fordi det kan blive meget varmt i lokalerne.
---
Få en idrætssal. Det er hårdt at tage til Nørrebrohallen hver gang. Og en bedre kantine
---
flere områder man kan sidde uden for timerne, der bliver meget hurtigt fyldt op alle steder. Gerne flere 
bordfodbold borde og mikroovne. Skraldespande i flere lokaler, mulighed for at tørre borde af i lokaler.
---
flere steder til gruppearbejde, større lokaler
---
Skolens udsmykning kan godt blive flottere f.eks. kantinen.
---
Flere hyggeområdef
---
Genrelt er der ikke så mange steder man kan opholde sig hvis man har fri-modul eller skal lave gruppe 
arbejde...
Kantinen er også virkeligt lille ift. hvor mange elever vi er.
Så hvis man måske fik en stor kantine kunne man også opholde sig der:)
---
At man selv kan vælge valgfag i stedet for skolen. 

At det bliver nemmere at skifte klasse, hvis man ikke er tilpas med den klasse man er i nu.
---
aner det ikke
---
føler ofte man fryser eller har det varmt
---
1: Kantinen er et kæmpe problem, det er for småt og det er svært at finde plads til at spise frokost.
2: Der er ikke hyggelig udsmykning på væggende, man burde indrage eleverne mere (evt c-elever) og gøre 
noget mere ud af gangene, så det ikke bliver så deprameret at kigge på gangende.
3: Gøre ude områderne federe. Udnyt dem mere. Jeg har i min klasse været med til at lave 
byrumsændringer på skolens arealer, og det kunne man måske kigge på, så vi udnytter de områder vi har, 
så skolen bliver et fedt sted at være, og ikke så kedeligt. Man kunne også overveje at male bænkende så de 
ikke så, så brugte og gamle ud.
4: Fagligt: lærer er mere ops på den enkelte elev, og måske lærer dem bedre at kende. Og at lærende tager 
en ektra hånd om uro i klasserne
---
det er for koldt, kantinen er for lille, her lugter lowkey og grimme væg farver.
---
Jeg syntes at kantinen og fællesområderne er for stå iforhold til hvor mange elever der går på skolen. Man 
kan aldrig få plads til at side i kantinen
---
ikke så skarpt lys og varmere i fællesarealer
---
Idrætsfaciliteter
---
lave fællesområder
---
Synes godt der kunne være et stort fællesareal hvor alle spise, så man kunne mødes med andre fra andre 
klasser. Skolen er meget opdelt, og der er ikke nok hyggekroge og fællesarealer. Der skal være flere 
aktiviteter på tværs af klasserne.
---
Ved ikke
---
Der måtte gerne være flere steder til at sidde og lave gruppearbejde, da man ofte ender et sted hvor der er 
mange mennekser hvor det kan være svært at koncentrere sig
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---
Toiletter skal være renere. Man har ikke lyst til at gå på toilet, men holder sig til man kommer hjem.
---
Bedre områder rundt på skolen og større kantine vil gøre, at skolen er mere samlet.
---
Idræts sal
---
Der skal være mere rent
---
Hvis lærerne undlod at påtvinge eleverne opgaver, som de ikke føler sig forberedte på. Et eksempel på 
dette er at skulle præsentere et emne foran hele klassen, både individuelt og i grupper. Selv i 
gruppearbejde kan det være stressende, især når man en gang imellem ikke har haft tilstrækkelig tid til at 
forberede sig, fordi at lærene har hastet med tiden.

Derfor mener jeg også, at lærerne bør give eleverne tilstrækkelig tid til forberedelse.
---
Bordtennisbord, basketkurv, flere grupperum. Gymnastikssal.
---
Der skal fokuseres mere på det sociale fra ledelsen af. Efter at de anbefale man ikke indtog alkohol i 
skolearrangementer længere, har det virket som om, at skolen fuldstændigt har ignoreret sociale behov for 
elever. Der er ekstremt få cafeer/fester (sikkert pga. alkohol politikken), men der er meget få stille og rolige 
arrangementer. Det kunne f.eks. være, at cafeerne skulle laves om fra en "mini-fest", til en reel café hvor 
der ikke var billetter, ingen høj musik, men stadig øl og så bare et hyggeligt sted at være på skolen 
hver/hver anden fredag.
---
røde stole - vi har snakket med jer i år og det er stadig ikke blevet fikset (samme med ude arealerne)
---
Måske lidt bedre udearealer så man kan lave noget udenfor i sit frikvarter
---
få eleverne til at tage sig sammen for oprydning. det erså klamt. 

måske lidt bedre fællesarealer.
---
det er nok den grimmeste bygning jeg har set i københavn
---
Det ville være fedt, hvis der var flere borde og bænke udendørs til om sommeren. Flere steder til at hænge 
ud.
---
Der er tit skrald der ligger i krogene og det føles som om der ikke bliver gjort nok eller ordentligt rent..
---
iforhold til hvor mange elever vi er er det oftest pladsmangel der er det største problem - steder hvor man 
kan sidde i frikvarterer eller lave gruppearbejde i timerne er dårlige. der er aldrig plads - de er ofte 
beskidte, lugter eller lignende.
---
Flere sociale ting med klassen når man er kommet i studieretningsklasserne. Måske de områder hvor man 
kan arbejde er lidt mere hyggelige, evt nogle skærme der holder andre væk fra arbejdet
---
det hele er perfekt, tak for dit arbejde
---
Nogle af klasselokalerne er lidt små, i forhold til hvor mange borde, stole og elever der er i dem.
---
Pynt op til jul
---
FLERE FÆLLESAREALER OG HYGGEKROGE!!!!
---
Nye Stole i faglokalerne.
---
Nogle gange ville jeg ønske mig et en større kantine. Ikke altid plads til alle. Man kommer derfor til at sidde 
meget i
sin klasse og glemmer at skolen er et større organ med flere mennesker.
---
lidt flere siddesteder især i spisepausen, da der næsten aldrig er plads i kantinten
---
Skolen bburde have en idrætshal tilknyttet eller bygget. og nogle bedre udendørsarelaer så man kan få 
noget luft i pausen. Derudover
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---
Fiks air condition i lokalerne.
---
bedre spise/frokostarealer
bedre udendørs arealer
---
Jeg synes at skolen har en masse gode faciliteter, men der mangler noget "hygge" og personlighed her på 
gymnasiet. En større kantine, og mere fællesskab på tværs af klasser og årgange.
---
Ingen ide!
---
Idræts faciliteter især for de elever der har idræt B, det er næsten umuligt at kunne nå i bad efter idræt 
fordi man skal cykle tværs gennem byen for at komme til og fra time.
---
Flere muligheder for fysisk aktivitet
En idrætssal
---
En større kantine måske? Flere arealer hvor flere klasser kan mødes på tværs, mere udendørsareal som er 
hyggeligt.
---
Lyt til eleverne når de klager om lærerne
---
Jeg synes det er noget ift. temperaturen. I vintermånederne fryser alle utrolig meget, og det kan medføre 
det bliver sværere at koncentrere sig.
---
Grupperummene kunne godt have flere borde og stole, så flere kunne sidde og arbejde eller spise frokost 
der. 
Det kan også være, at man bør fjerne sofaen da man hurtigt får indstillingen at man bare kan slappe af, i 
stedet for at arbejde.
---
Flere steder til gruppearbejde ville gavne eleverne.
---
Der mangler flere fællesrum, da man ofte kan sætte sig et sted hen og så er der fyldt. Gælder både steder 
på gangene men også kantinen
---
Få styr på kantinen, hvis man ikke har frokost med hjemme fra kan man ikke blive mæt uden at bruge 75 kr. 
De portioner er så må at jeg ikke kan forstå at I tillader det.
---
Jeg mener, at Gefion Gymnasie bør have flere fællesrum, hvor eleverne kan sidde og arbejde, spise frokost, 
eller bare hænge ud. Jeg synes også, at Gefion skulle have lavet flere aktiviteter på tværs af klasserne, da 
man startede i 1.g.
---
Skolen kultivere ikke et serilgt aktivt miljø hvor det er god kotyme at være venner på tværs af klasser og 
årgange, fokusere ikke serlig meget på oprettelse elelr ved lige holdelse af udvalg. Der er ikke særlig mange 
hvis nogle fælles arealer hvor der er god pplads og fedt miljø
---
lav flere steder man kan opholde sig når man laver lektier, afleveringer, spiser. Det er tit at man ikke kan 
finde et sted på skolenn hvor man kan spise frokost sammen med sine venner. Kanttinen er alt for lille
---
Skolen ville blive bedre, hvis der kommer en idrætshal
---
Vi er for mange elever i forhold til bygningens størrelse (nogen klasselokaler er ikke ideelle) og især i 
forbindelse med Idræt er det besværligt.
---
Flere hyggekroge eller bedre fællesarealer til gruppearbejde
---
få en gymnastiksal
---
Have et ur der virker i hvert lokale.
---
Bedre krav til undervisning, Koordinering af afleveringer
---
Mere oprydning, for mange slidte ting.
---
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De røde stole i nogle af bio, kemi og fysiklokalerne er ret dårlige og i dårlig stand, så hvis der kunne komme 
nogle nye stole ville det være fedt. 

Få fornyet nogle fællesarealerne, de bliver lidt mere spændende.
---
Ved det ikke.
---
1. Tryggere miljø
2. Mindre pres
---
Bedre indeklima specielt til sommer hvor det bliver utrolig varmt og fugtigt
---
Bedre udluftning i lokaler i de varmere måneder. Flere "Hyggekroge" rundt omkring.
---
nej
---
Synes godt der kan være endnu flere fælles arealer.
---
Der burde være flere rum man kan være i, i pauserne eller til gruppearbejde.
---
Få nogle mere bad elever
---
der kan godt være flere steder ud over klasse lokaler hvor man kan sidde.
Udluftningen om sommeren er simplehne for dårlig man sidder og har det meget varmt og det eneste vi 
kan gøre er at åbne vinduet (Så der kommer varmere luft ind), man kunne også have noget andet varme en 
radiator for første mondul er de ikke varmet op endnu.
---
Flere fællesarealer og steder hvor elever kan opholde sig mens de laver gruppe arbejde eller har 
frimoduler.
---
Vi kan få nogle flere hyggekrove
---
En gymnastiksal.
---
bedre udendørs faciliteter (Fodbold basket) og mindre afstand til idrætsfaciliteter
---
der mangler udluftning i mange mange lokaler, som gør det ubehageligt at være der. Fellesområderne især. 
De fellesområder der er er meget beskidte
---
Mere plads i fællesområderne, og bare flere generelt.
---
Det ville være mega fedt med et bordtennisbord
---
bokse til at lave arbejde i
---
Mødetid og lektier. Der er en grund til at der ikke er en eneste person der gider at gå i skole, det ville jeg 
sige er på grund af mødetiden, og generelt bare at vi har så pisse meget tid i skolen, altså vi har jo omkring 
7-8, og nogle gange 9 timer om dagen, det er jo sindssygt, der er så mange bedre måder man kan gøre det 
på nu når vi har fået teknologien til det, og hvis man kigger på hvordan skolen var fra 100 år siden, så er det 
præcis det samme som idag, det fortæller jo også lidt om udviklingen af skolegangen, som er helt og aldeles 
forfærdeligt. Og lektier er der heller ikke nogen der kan lide.
---
Der skal være varmere om vinteren. Der er meget få steder at sidde og spise frokost, derfor kunne der godt 
komme flere steder til at opholde sig.
---
Flere områder at være som ikke skal anses som "uddannelses lokale"
---
Ye
---
Syndes der kunne komme nogle områder hvor man kan sidde.
---
Vi kunne godt have et indendørshal hvor vi kan dyrke idræt på skolen.
---
der er lidt koldt i klassen
:)
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---
Måske at der skal være en lidt flere steder man kan sidde og arbejde alene uden at blive forstyret.
---
Der er brug for nye og bedre stole i laboratorierne. Derudover ville det være rart hvis studievejlederen tog 
nogle individuelle snakke med os, ligesom de formative evalueringer i fagene, da det kan være svært at gå 
studievejlederen selv hvis man har noget på hjerte.
---
Når det er sommer bliver klasselokalerne ekstremt varme
---
Fællesarealer som skyrroom, små rum på hver etage og greenroom kunne bestemt godt være renere. 
Specielt skyroom og de små rum. Greenroom er blevet bedre. 

Derudover kunne vi bestemt godt bruge nogle bedre stole i NV lokalerne. De røde stenstole er lige til at få 
ondt i ryggen af.
---
Kemi/fysik lokalerne skal have nye stole, da de alle har ubehalige stole at side på. Derudover så burde 
farven nede i kælderen ændres, da den nye farve er virkelig grim!
---
Større kantine, bedre fællesområder, indret fællesområderne på gange anderledes, så der er plads til flere 
elever og det er hyggeligere
---
Flere fællesarealer
---
Mangler lidt fællesarealer 
Men det er ikke slemt 
Da jeg først startede synes jeg det var underligt at der ikke var et stort sted hvor alle var. Eller et par store 
steder. 
Nu har jeg vænnet mig til det
---
Flere steder man kan sidde og lave gruppearbejde ved ude fra klasselokalerne
---
Kunne være fedt med en ny kantine - en sandwich på størrelse med en iphone er ikke fair til 30kr. Vi er 
studerende... Derudover er fællesarealerne på skolen ringe. De er proppede og ikke egnet til større 
forsamlinger. Bordfodbold i fællesarealerne burde også holdes til pauserne, da det er virkelig forstyrrende 
når man prøver at arbejde.
---
mindree lektier elsk
---
Idræts-lokale
---
Fjerne de klamme toiletter med grafitti på anden sal.
---
Få en idrætssal på skolen med plads til at 3 klasser kan have undervisning i idræt samme tid
---
Der kunne være flere sofaer og fælles områder samt mere plads i kantinen
---
Flere steder man kan sidde udenfor klasselokalerne
---
Fælles arealerne er dårlige. Det mangler flere ting man kan lave fx. bordfodbold, bordtennis, eller andet. 
GreenRoom er klamt, og lugter. Men kan ikke koncentrere sig, grundet den ulækre luft.
---
idræt på skolen ku være en forbedring. det er yderst besværligt at have idræt langt væk, især når vejret er 
dårligt bliver man demotiveret til at tage derhen
---
.
---
jeg er grim
---
Flere arbejdsrum
---
Mere plads til at opholde sig
---
mere idræt på selve skolen:) så man ikke skal cykle langt i storm/sne vejr.
---
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Sørg for at vandmaskinen virker HELE tiden. Vi spilder tid i pauser på at stå og vente. Elever har selv måtte 
fikse den
---
man kan høre musiklokalet og de er ass
---
Der skal være flere fællesarealer, og større lokaler:)
---
Det føles lidt som om vi træder ind på universitetets grund. Det føles ikke altid som vores egen. Det ville 
være godt med flere hyggekroge/gruppearbejdestedder.
---
flere fællesområder
---
Skolen burde have flere områder hvor man kan sidde og lave gruppearbejde
---
Gør den lidt hyggeligere :)
Plakater og planter og fjern den klamme røde farve på rød gang. Man får hovedpine af den. 
Mere behageligt lys.
---
Flere fæles områder så man har et sted at sidde og arbejde eller spise frokost. Samt have idræt tættere på, 
uden at man skal bruge sin spisepause på at bade
---
Få sodavandsmaskiner
---
flere fællesarealer
---
flere steder at være, fordi vi har sådan 3
---
Elevniecherne kunne godt laves mere optimale, så man kunne lave gruppearbejde derinde. Der bliver 
hurtigt meget støj og lyset er meget koldt.
---
Skru op for varmen om vinteren og efteråret
---
Jeg tror, det er et vilkår midt inde i København, at der ikke er meget plads, men måske kunne der alligevel 
være muligheder for lidt mere plads.
---
der mangler en større skolegård, eller et indendørs sted til sport. Og flere steder man kan arbejde i, da det 
nogle gange kan være svært at finde plads,
---
Nogle af lokalerne er for små til vores klasse så alle ikke kan have en plads ved et bord, det er ikke så smart
---
Jeg synes, det vil være fedt, hvis skolen har sin egen idrætshal.
---
dte er ikke alle klasselokaler, der er plads til hele holdet i
---
Fjern grundforløb
---
Flere områder til gruppearbejde eller andet.
---
Lav en idrætsfacilitet
---
Flere fælles arealer rundt omkring på skolen. Der er meget koldt på skolen, især når det er meget koldt 
uden for, vil man bare gerne ind i varmen, men der er bare ingen varme på skolen. kom nu lidt ikke
---
nok idrætslokaler på skolen :(
---
sænk prisen på kaffe og chokolade crossaint
---
Bedre faciliteter.
---
Idrætsfacilitet tæt på, flere fællesarealer, bedre stole i naturfagslokaler, mere tid efter idræt
---
Jeg ved godt at det er svært at gøre noget ved lokaleopdelingne, men vi mangler virkelig nogle 
fællesarealer. Kantinen er alt for lille, ikke en gang 1/5 af skolen kan sidde deroppe. Der er mangel på 
steder man kan opholde sig i pauserne og i timerne til fx at lave gruppearbejde. Dette medfører også, at 
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man ikke har lyst til at blive på skolen efter skole tid for at arbejde, da der ikke er gode steder til at opholde 
sig.
---
Skolen kunne godt vælge en hyggeligere og rarere indretning. Eksempelvis kunne de ændre farven på den 
nederste gang, så man ikke får hovedpine af den. Lige nu er den rød. Det er ikke godt.
---
Flere "hyggekroge" måske. Eller måske kunne man male rød gang en anden farve
---
idrætshal
---
noget papir og nogle blyanter til udlån i klasseværelserne ville være meget rart
---
Erstat de røde stole i de naturfaglige lokaler. Man sidder virkelig dårligt på dem, og kan ikke koncentrere sig 
gennem et helt modul.
---
Vi har ingen idrætsfaciliteter og der burde være flere rum hvor man bare kan sidde og hygge
---
basketball kurv
---
svømmehal
idrætshal
PureGym
---
Mangler sportshal
---
tættere sted at have idræt
---
kortere dage, mindre lange opgave, flere arbejdsrum ud over klasselokaler, mindre bøger
---
- Om sommeren er der varmt og om vinteren er der koldt på skolen
- idrætshallerne ligger langt væk
-
---
Flere steder man kan opholde sig som ikke er klasselokaler
---
Idrætslokale på skolen, Flere hyggekroge, bedre oprydning
---
Flere fælles områder til gruppearbejde
---
Knager, i klassen eller på gangene, til overtøj mm. 
Bedre faciliteret steder man kan gå hen og lave gruppearbejde og hygge sig. 
Bedre stole. 
Alle stik der virker, så man kan oplade computer.
---
Mere underholdende undervisning
---
bedre luft gerne
---
Dårlige faciliteter og steder man kan sidde og arbejde.
---
Jeg synes der er for lidt plads i kantinen i forhold til hvor mange elever vi er, udeområdet kunne også godt 
blive bedre i forhold til at man har mere lyst til at sætte sig udenfor skolen fx. om sommeren. Der er koldt 
på skolen om vinteren.
---
Det kunne være fedt hvis skolen, Gefion, kunne inddrage og skabe flere arealer - indendørs og udendørs - 
hvor der er plads til at være, der samtidig fungere som et sted man kan få undervisning. Arealet skulle 
gerne adskille sig fra "normale" undervisningslokaler, så eleven kunne få et brud med de samme "dunkle" 
ensformige lokaler. 

Skolen, Gefion, kunne godt inddrage eleverne, til valget om dekoration på gangene. Jeg er sikker på der 
sidder mange elever, fordelt på årgange og studieretninger, med gode ideer til at pynte skolen flot op.
---
Idrætssal
---
bedre rengøring på toiletterne
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---
Større fokus på flere fællesarealer til både hygge og gruppearbejde
---
Hejsa, jeg synes der er ret mange ting, som vores skole godt kunne ændre på såsom fællesarealerne. Green 
room, lugter altid virkelig mærkeligt og hele rummet er bare ikke særlig hyggeligt. Metalbordene der sidder 
fast er vildt ubrugelige og tapeten er ved at skalle af. Derudover er lysene sådan hospitals agtige og 
sofaerne ligner en varm velkomst til fnat. Kantinen er da heller ikke noget man kan råbe hurra over! 
Priserne stiger og falder hver uge, så man ved aldrig hvad tingene koster. Derudover ser vores kantine 
heller ikke særlig indbydende ud og pladsen bliver slet ikke brugt optimalt ift. hvor mange der kan sidde og 
spise sin mad. Da det jo er blevet koldt udenfor skulle det tænkes at vi ville sætte varmen op på skolen, 
men næ nej, det er vildt koldt. Hvis man så retter øjnene mod udearealet, er der slet ikke noget. Det eneste 
på skolen er cykler og det er der næsten heller ikke plads til
---
Idræts sal
---
Få en ny kantine.
---
Lav flere aktiviteter udenfor skolen som referer til undervisningen.
---
Skolen kunne blive bedre hvis den fik en idrætssal.
---
Mere kreativ udsmykning, måske nogle elever kunne få lov til at male nogle vægge eller noget
---
Bare sådan lidt mere oprydning, men ellers ikke noget som sådan. Måske også lidt mere fokus på at skabe 
et fælleskab i starten af både studieretningsklasser og grundforløb.
---
flere siddesteder, billigere mad i kantinen
---
Bedre luftkvalitet, og bedre varme/kulde regulering
Oplever tit at bliver ekstremt træt når jeg er på skolen og så friske op når jeg kommer udenfor, fordi luften 
godt kan være lidt tung – lyset har også en indflydelse på dette
---
der for lang transport til idræt
---
Bordtennisbord, det er mega fedt de steder hvor der er bordfodbold... der er meget koldt om vinteren, 
man fryser :(
Nogle gange lidt svært at finde et sted at sidde uden for klasselokalet, der er ikke noget oplagt fællesareal 
hvor mn også kan mødes på tværs, pånær delta eller kantinen, men kantinen er ret lille... det er mest 
eleverne der ikke kan finde ud af at rydde op, tit skrald osv efter frokost i lokalerne
---
Flere arealer til f.eks. gruppearbejde. De arealer vi har nu fungerer men der er ikke nok af det, hvis flere 
klasser skal bruge det på samme tid. Kantinen har ikke nok siddepladser og indgangen til kantinen er 
upraktisk, hvis der er kø til at købe mad, da det så bliver vanskeligt at komme ind i kantinen.
---
Vi har en af de største klasser og der ikke altid nok stole i alle lokaler
---
gennemtrækning i lokalerne larmer aaaalt for meget og så er der pisse koldt (umuligt der er 19 grader på 
skolen)
---
forbedre stolene i klasserne så de alle kan sættes op og ned. renere toiletter, samt spejle på alle toiletter. 
og få vandposterne til at virke så det ikke tar en halv time om at fylde vand op.
---
Flere fællesarealer og pladser på alle gange, hvor man kan sidde og lave gruppearbejde samt snakke i 
pauserne. Evt klap-op-bænke langs gangene kunne være fedt.
---
flere fællesområder med sofaeer. 
En større kantine, der kan altså ikke være så mange.
---
Bedre idrætsfaciliteter på selve skolen. En sportshal, fodboldbane mm.
---
Idtrætslokaler på skolen!!!
---
få nogle andre spil eller aktiviteter
---
bedre stole, et smartboard der altid fungerer, mulighed for blyant og papir
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---
En ide er at fokusere mere på sammenholdet i klassen, når man starter. Jeg synes personligt, der blev lagt 
en masse vægt på det i grundforløb, men ikke særlig meget i ens nye klasser. Det kunne f.eks. ved at lære 
hinanden at kende via lege, eller blive delt op i grupper. Det skaber en anden dynamik, fordi man snakker 
med folk, man måske ellers ikke ville søge først.
---
billigere mad i kantinen
---
Der er alt for lidt plads til alle eleverne. Fx i mellemmodulerne kan du ikke være andre steder end kantinen 
fordi alle lokaler bliver brugt, men hvis du skal optage en aflevering, øve en præsentation mm. bliver det ret 
svært. Lærer der bruger studiecenteret giver heller ikke en lov til at sidde i rummene i midten fordi det 
mener de er forstyrerne, selvom man ikke kender klassen.
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